
 

 

 עו"ד דן מלכיאלי קרא את שמות הנוכחים מתוך רשימה אשר נמסרה לאיגוד מבא כח של כל רשימה.  ,נשיא בית הדין

 ימים מיום האסיפה הכללית(  7הנשיא הציג את עצמו, הגדיר את נושא הישיבה שהוא בחירת יו"ר האיגוד ) 

 ושאל מי מעוניין להציג מועמדות ליו"ר האיגוד. 

 ציג מועמדותם. ד"ר צביקה ברקאי ועוזי דיין ביקשו לה

 הצביעו לעוזי דיין  4 -הצביעו לד"ר צביקה ברקאי ו 11  –הצבעה התקיימה בהרמת יד  

 ד"ר צביקה ברקאי נבחר ברוב קולות ליו"ר איגוד השחמט. 

 חברי ההנהלה לחצו את ידו של יו"ר האיגוד, איחלו לו ברכות והמשך פעילות ענפה.

רך את ד"ר ברקאי על היבחרותו וציין שיסייע ככל שיוכל במסגרת תפקידו כחבר  חבר הנהלה עוזי דיין ביקש את רשות הדיבור, ב

 הנהלה. 

 וביקש לעדכן לגבי מס' נושאים חשובים: ד"ר צביקה ברקאי הודה לכל התומכים וגם לאלה שלא

 במימון של הרשות לפיתוח ירושלים, עיריית ירושלים ומשרד התרבות והספורט  –  אירועי ספטמבר .1

 עולם בשחמט.  פיאלו 1-2 -ושחמטאים יהודים הטובים בעולם  8-9בת יומיים, בה ישתתפו  תחרות סגורה: ❖

 תחרות פתוחה: תחרות המונית לכל חובבי השחמט בארץ ובעולם.  ❖

אמני שחמט על חומות העיר   50שחקני שחמט מול   1000משחק סימולטני ענק ומרשים ובו יתמודדו כ   ❖

קדשה כגון: החטופים, הנשים הגיבורות של המלחמה, אנשי  ירושלים אשר כל שולחן סימולטני יסמל ה

 המילואי, השוטרים וכו'.. 

 ולהביא כמה שיותר שחקנים משתתפים מחול. את עם ישראל המטרה הלאומית באירועים האלו היא לשמח  

והפעלת לחץ על שחקנים זרים )בדגש על אלו שקשורים  *יו"ר האיגוד מבקש את עזרתם של המועדונים בפרסום התחרויות 

 . אליהם( להרשם לתחרות הפתוחה

 7/2024פרוטוקול ישיבת הנהלת האיגוד הישראלי לשחמט מס'  

יולי,   1:תאריך הדיון ימים מהאסיפה הכללית 7: ישיבת הנהלה ראשונה עם ההנהלה הנבחרת כ  נושא הדיון

2024 

קליסקי, אלכס  :  ד"ר צביקה ברקאי, אילנה דוד, אירנה שטיין, נעמי שפר, דן חברי הנהלהמשתתפים:  

פולג, ניר מנדלבוים , עדו אורן, מרגריטה ממנטוב, איריס אילה יצחק, דן דרורי, עוזי דיין, אסתר אשכנזי  

 ברזובסקי, מוטי בנק וובינקין נטלי 

 סמנכ"ל תפעול -מנכ"ל,  מירי דן   -: גיל בורוחובסקיעובדי האיגוד

 יועץ משפטי של איגוד השחמט -עו"ד יורם צברי אורח: 

 נשיא בית הדין הנבחר   -עו"ד דן מלכיאלי    ל ישיבת ההנהלה:מנה

: בית  מקום הדיון

 השחמט ת"א 

 

 : מירי דןנכתב ע"י 



 

ובישיבת הנהלה הבאה נרכיב את המשלחות ונקבע  לה  אנו נערכים   10-23/9אולימפיאדה השנה תתקיים בהונגריה  .2

 את ראש המשלחת. 

התקיים דיון מקדים עם מגישי ההצעה והיועץ המשפטי של האיגוד ועל   –סוגיה סביב מבנה הליגה תף ביו"ר האיגוד שי .3

בסיס ההבנות החלטנו להקים וועדה אשר תקבל את כל ההצעות בנידון, תרכז ותבחן את כל הרעיונות ותציג בצורה  

 מסודרת להנהלת האיגוד. 

יאפשר למועדונים הגדולים לקבל תמיכה  מצב זה  –הספורט רגולציה בתעודת מאמנים/מדריכים של משרד התרבות ו .4

כספית גדולה עבור המאמנים שלהם אך מצד שני יאלץ את כולנו לעמוד בקריטריונים של משרד הספורט ולכן בישיבת 

 הנהלה הבאה נקבל החלטות על המשך הדרך.  

באחת הועדות מוזמן להגיש בקשה   ועדות באיגוד השחמט ייבחרו גם בישיבת הנהלה הבאה ולכן מי שרוצה להתנדב .5

 למשרדי האיגוד. 

היו"ר מעדכן ששחמח על כך שהצלחנו לקבל אישור מוקדם מתמיד מדירקטוריון מפעל הפיס , להמשיך בפרוייקט  .6

"שחמט לכל ילד" בהיקף שהיה השנה. זו תולדה של הפידבקים הטובים המתקבלים אצל ראשי הרשויות ודירקטוריון 

 שחמט להתפתחות הנוער. הפיס ביחס לתרומת ה

 

מיליון ₪   2.5)נעשתה הצרחה עם מונטנגרו( לאחר שגויסו  2025אליפות אירפה נדחתה)בעקבות המלחמה( לשנת   .7

 ממשרד הספורט, מאדמס ומעיריית ירושלים. 

כחברים באיגוד, יו"ר האיגוד מבקש שמועדונים ירשמו בלתי מדורגים  יש חשיבות גדולה למס' השחמטאים הרשומים  .8

 חברים חדשים.   300מודל לחיקוי הוא המועדון הקטן, כביכול, של רהט אשר רשם  וה

 חברים רשומים באיגוד.   20,000הוא להגיע ל  שלנו היעד  *

 ר האיגוד. " חל הצלחה לנשיא בית הדין הנבחר,להנהלה החדשה וליו מא ו עם כל הנוכחים  הרים כוסית  מ מנכ"ל האיגוד   .9

 


